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TILLBAKA TILL BÖRJAN 

Början är viktig. Den lägger grunden för allt som kommer därefter.      

Vi firar jul eftersom det innebär en början. Vår tideräkning utgår från julen. Julen är också starten för 
en serie händelser som lade grunden för den kristna tron och för alla tänkesätt, byggnader och 
symboler som uttrycker denna tro.  

På julen firar vi Jesus födelsedag. Julen är ett unikt ögonblick i världshistorien då Gud, den 
allsmäktige och evige, vid en bestämd tidpunkt och på en bestämd plats föddes som en liten och 
hjälplös människa. Det var också en helt ny början för Guds budskap; genom det ville han visa sin 
kärlek till världen och mänskligheten. Det här budskapet är särskilt viktigt i vår tid. 

Också i år står starten i fokus i julfirandet. Då när det begav sig visade bara ett fåtal människor 
intresse för starten, men i dag utgör starten innehållet, grunden och utgångspunkten för den fest 
som firas av miljarder människor. Vi får alla vara med på den här festen.  

”Så uppenbarade sig Guds kärlek hos oss: han sände sin ende son till världen för att vi skulle få liv 
genom honom.” (1 Joh. 4:9)  

En god och välsignad julfest!  
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